

Date: 24 October 2021

Reference: SH/CEO/BOD/21/2021

التاريخ: 2021/10/24 م.

صادر رقم: SH/CEO/BOD/21/2020

Mr. Hamad AL ALI **Head of Companies Listing Department** Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / حمد آل على رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة سوق أبوظبى للأوراق المالية

**Subject : Meeting of the Board of Directors** Sawaeed Holding P.J.S.C (the company)

After Greetings.

تحية طيبة و بعد:-

With reference to the above subject we would like to inform you that the company's Board of Directors will meet on Tuesday 26/10/2021 at 03:00 pm, on line through Microsoft Teams to discuss the company's agenda items, other matters and other administrative topic.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، نحيطكم علما بأن مجلس إدارة الشركة سيعقد إجتماعاً في يوم الثلاثاء الموافق لتاريخ 26-2021-10م تمام الساعة 03:00 ظهرا ً ، عن بعد من خلال برنامج مايكروسوفت تيمز، لمناقشة جدول أعمال الشركة و مستجدات الأعمال و أمور إدارية أخرى.

As the meeting will be held outside trading hours, please do not suspend trading on "Sawaeed Holding PJSC" shares on the above mentioned date.

وبما أن الإجتماع سيكون خارج أوقات التداول ، نرجو عدم وقف التداول على أسهم " شركة سواعد القابضة ش.م.خ" في التاريخ المذكور أعلاه.

Best Regards,

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير ،،،

Hamad Saleh Ballaith **Chief Executive Office**  Abu Dhabi - U.A.E.

حمد صالح بالليث الرئيس التنفيذي



7292333

P.O.BOX: 70919 عندوق بريد أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة ABU DHABI - UAE 8+971 2 559 4444 +971 2 559 4400

mww.sawaeedholding.com

minfo@sawaeedholding.com